
 

 DEN NORSKE KYRKJA 

Bruflat sokn   

 

 

REFERAT 

- Drøftingsmøte mellom Etnedal kommune og Bruflat sokn 

 
 
Tid: Onsdag den 9. september 2020, kl. 13.15 – 13.50 
Sted: Lokalene til gamle Bruflat kafe 
Tilstede:  
Rådsmedlemmer: Kjell Fjeld, Magnhild Claudius, Torill Stubbene, Ronald Kyrre Rasmussen, Ingun 
Kompen, Marit Slettum og Grethe N. Bjørnødegård 
Etnedal kommune: Siv Byfuglien og Håvard Telstø 
Bruflat sokn adm: Marie Bjørnødegård 

 
 

- Etnedal kommune v/ Håvard Telstø og Bruflat sokn v/ Kjell Fjeld har sett på område for 
inngangsport til Langsua nasjonalpark. Etnedal kommune mener det er naturlig at dette tas 
med i en eventuell revidering av reguleringsplanen€ som soknet har på Lenningen. 
 

- Reguleringsplaner 151/1 – Bruflat sokn (grunneier) 
o  Nordre Lenningen Turistområdet 

 Campingplass er regulert inn, BS har ønske om å flytte denne innenfor 
planområde jamf. innspill til arealdelen. EK påpeker at det må skje en 
revidering av reguleringsplan for å flytte campingplass. 

 Næringsområdene bør sees nærmere på i forbindelse med revidering av 
reguleringsplan. (Lenningen hyttesenter og Lenningen fjellstue). 

 Nye hyttetomter er sendt som innspill til arealdelen, også dette må endres i 
revidering av reguleringsplan. 

o Nordre Lenningen 
 Nesten ferdig utbygd. 
 Her bør det sees på bestemmelsene, spesielt i forhold til gjerder. 
 Midlertidig dispensasjon fra gjerdebestemmelse er gitt i Haukvegen, der er 

flere hytter gjerdet inn. 
 Nye hyttetomter (både nye områder og fortetting) må eventuelt inn i 

revidering av reguleringsplan. 
 

- Neste steg er at Bruflat sokn må diskutere om det er interessant å revidere 
reguleringsplanene. 
 

- Etnedal kommune ser det som hensiktsmessig at revidering skjer i relativ nær fremtid. Det 
kan være lurt å se reguleringsplanene i sammenheng, de kan f.eks slås sammen. 
 

- Gjerdeproblematikk er økende. Det er konflikt mellom hytteeiere og beitedyr. Slik det er nå 
er det kun lov å gjerde inn 200m2, men de fleste «tøyer» grensene og søker heller ikke om 
dispensasjon. 

 
 
 
Referent  
 
Marie Bjørnødegård 

 
 


